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Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Városháza 

Szécsényi Tamás termében, 2013. október 29-én tartott üléséről  
 

Jelen vannak: Stayer László polgármester 
 5 települési képviselő: 
 Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester, Juhász Miklós, 

Makovinyi Sándor, Smelkó István, Varga Béla (1440 órától) 
 Dr. Bagó József jegyző  
 Rajkó Győzőné osztályvezető, Pénzügyi és Vagyonkezelői Osztály, 

(jkv.vezető) 
 Tanácskozási joggal meghívottak:  
 Őze János városi főépítész 
 Velenczei Norbert ügyvezető, AGRO-HELP Kft és Városüzemeltetési Kft. 

(6. napirendi pontig) 
 

Stayer László polgármester 

Tisztelettel köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a megjelent 6 fővel a 
képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja (1400 órakor). Antal Ferenc, 
Borda Tamás és Dr. Pintér Sándor képviselő urak igazoltan vannak távol. Varga Béla 
képviselő úr jelezte, hogy később fog megérkezni az ülésre.  
A meghívóban jelzett pontokat javasolja az ülés napirendjére venni. Sürgősséggel kéri 
napirendre venni a „Társadalmi reintegráció Szécsényben” című projekt keretében 
szolgáltatói szerződések megkötésére vonatkozó előterjesztést. Az egyebekben kéri 
megtárgyalni önkormányzati újság megjelentetésére vonatkozó javaslatot, a katolikus 
iskola igazgatójának kérelmét az épület helyiségeinek tanórán kívüli használatához 
való tulajdonosi hozzájárulás iránt, valamint a Biztos Kezdet Gyerekházak 
működtetésére vonatkozó támogatási kérelem benyújtására vonatkozó előterjesztést. 
Kérdezi, hogy egyebekben kíván-e valaki szólni. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Néhány kérdést szeretne feltenni az egyebek napirend keretében. 

Stayer László polgármester 

Jelzi, hogy lakásbérleti ügyek megtárgyalására zárt ülésen kerül sor.  
Kéri, hogy aki az elhangzottak szerint elfogadja az ülés napirendjét, kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangúlag elfogadta: 
 
Napirend: 
1.  Előterjesztés a 2014. évi Belsőellenőrzési terv jóváhagyására 



 2 

2. Tájékoztató a 2013. évi pályázatokról 
3. Előterjesztés az ÉMOP-3.1.1-12-2013-0008 „Társadalmi reintegráció 

Szécsényben” című projekt keretében Szolgáltatói szerződések megkötéséhez 
4. Beszámoló a Szociális Bizottság éves munkájáról  
5. Előterjesztés a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. üzleti tervének 

módosítása 
6. Előterjesztés a Szécsényi Agro-Help Nonprofit Kft. üzleti tervének módosítására 
7. Előterjesztés a Szécsényi Járási Hivatal kormányablak kialakításával kapcsolatos 

építési, átalakítási munkálatokhoz való hozzájárulásról  
8. Egyebek 

8.1.  Szécsényi Hírek önkormányzati újság megjelentetésére szerződés megkötése 
a Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft-vel 

8.2. Páter Bárkányi János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium épület 
helyiségeinek tanórán kívüli használatához tulajdonosi hozzájárulás 

8.3. A Biztos Kezdet Gyerekházak működtetésére vonatkozó támogatási kérelem 
benyújtása 

8.4.Képviselői kérdések, észrevételek (hozzászóló: Smelkó István képviselő) 
 
 
Napirend előtt:  
- Polgármester tájékoztatója a legutóbbi soros ülés óta történt eseményekről, a 
meghozott képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Stayer László polgármester 

„Tisztelt Képviselő-testület! 
A legutóbbi, munkaterv szerinti ülésünket 2013. szeptember 24-én tartottuk, a 
fontosabb tárgyalásokról, eseményekről az alábbi tájékoztatást adom: 
- Szeptember 25-én, a Kelet-Nógrádi Hulladékrekultivációs Társulás egyeztető 
tárgyalásán vettem részt Salgótarjánban. 
- Szeptember 26-án, a VII. Nógrádi Megyenap alkalmából rendezett ünnepi 
közgyűlésen voltam, majd délután részt vettem a KEOP 1.2.0/09-11 program 
támogatásával megvalósult, szécsényi szennyvíztisztító telep kivitelezési szerződés 
aláírásán, a Négyszögletes Bástya épületének dísztermében. 
- Szeptember 27-én, délelőtt a Kacsák Tamás festőművész időszaki kiállításának 
megnyitóján vettem részt a múzeumban.  
- Szeptember 28-án és 29-én, a lengyelországi testvértelepülésünkön Niepolomiceben 
megrendezett őszi ünnepségen voltam alpolgármester asszony társaságában. Ezzel egy 
időben zajlottak városunkban az „Itthon vagy Magyarország szeretlek” című 
rendezvénysorozat eseményei több helyszínen: A Szécsény elfelejtett játékai a 
Manóvárban, Mihály napi vásár a Páter Bárkányi János Katolikus óvodában, elveszett 
foglalkozások-szappankészítés a Kézműves házban, amatőr táncház Őze János úrral, a 
Múzeum ingyenes tárlatlátogatása, a Nemzetközi Tűzoltó Hidak rendezvény 
Pösténypusztán, valamint vasárnap este a látványos Animációs Lézershow és Mihály 
napi tűzgyújtás a Tűztoronynál. 
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- A 40. naptári héten minden délelőtt egy-egy városi vezető bevonásával, a Népmese 
napjára emlékezve, mesét olvastunk az óvodás és kisiskolás gyerekek részére a Civilek 
házában.  
- Október 1-jén, délután a Vidékfejlesztési Minisztériumban agrár-szakképző 
intézmények átadás-átvétele tárgyában Filkor Lajos és Mohácsi László igazgató 
urakkal vettem részt a tanácskozáson. 
- Október 2-án, szerdán a téli átmeneti közfoglalkozatással kapcsolatos szakmai 
értekezleten, majd a Páter Bárkányi János iskola műfüves spotpályájának átadásán 
vettem részt.  
- Október 3-án,  az „Önkormányzatok szerepe a Vidékstratégia megvalósításában” 
című konferencián voltam Rimócon, majd a Rózsavölgyi Márk AMI Szécsényi 
Tagintézményének, Zenei Világnapi hangversenyen vettem részt. A Mátreverebély- 
Szentkúti Nemzeti Kegyhely turisztikai fejlesztése című projekt ünnepélyes alapkő 
letételén jegyző úr képviselte önkormányzatunkat. 
- Október 10-én, csütörtökön a szociális városrehabilitáció beruházás kooperációs 
megbeszélését tartottuk. Ugyanezen a napon délután a múzeumban Mustó János 
képzőművész „Válogatás az életműből”című kiállítás megnyitón vettem részt. 
- Október 14-én, a Helyi Védelmi Bizottság ülésén voltam. 
- Október 15-én, a Páter Bárkányi János Katolikus oktatási intézmény felszentelésének 
ünnepségén alpolgármester asszony és jegyző úr társaságában vettem részt, majd a 
műfüves pályán megrendezett házi futball bajnokságon voltam. 
- Október 16-án, rendkívüli képviselő-testületi-ülést tartottunk. 
- Október 17-én, Szécsényi Járás Polgári Védelmi Társulás-, majd a Szécsény 
Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulásának ülésén voltam.  
Gödöllőn a „Háztáji gazdálkodás és öngondoskodás – fenntartható foglakozás a 
vidéki Magyarországon” szakmai konferencián jegyző úr képviselte 
önkormányzatunkat.  
- Október 18-án, „Tervezzük együtt a jövőt” című konferencián, majd délután az1956-
os megemlékezésen és koszorúzáson vettem részt Hugyagon. 
- Október 20-án, vasárnap Krúdy Gyulára emlékezve koszorúzáson voltam a 
szlovákiai Szécsénykovácsiban.  
- Október 21-én, délután könyvtárunk névadója Krúdy Gyula születésének 135. 
évfordulója alkalmából rendezett, „Én írónak születtem, semmi másnak” című zenés 
irodalmi műsoron vettem rész a művelődési központban. 
- Október 22-én, délelőtt lakossági fogadónapot tartottam.  
- Október 23-án, délután az 1956-os forradalom és szabadságharc megemlékezését 
tartottuk városunkban. Az ünnepségen került átadásra „A Köz Szolgálatáért” díj: 
Szenográdiné Végh Erzsébet, Szenográdi Ferenc és Jusztin Ferenc részére. Ezúton is 
szívből gratulálok mindhárom kitüntetettnek! 
- Október 24-én, Vízmű felügyelő bizottsági ülésen voltam, majd a váci egyházmegye 
vidékfejlesztési képviselőivel tanácskoztam jegyző úrral együtt. Délután szociális 
városrehabilitáció beruházás kooperációs megbeszélést tartottunk, majd Szécsény és 
Térsége Takarékszövetkezet igazgatósági ülésén voltam.  
- Október 25-én, Salgótarjánban a megyeházán megrendezett Magyar Nemzeti 
Vagyonkezelő Zrt. Roadshow-ján vettem részt. 
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- Október 28-án a Szécsény Térsége Humánszolgáltató Intézményfenntartó Társulás 
tartotta tanácsülését.  
- A mai napon Vízmű taggyűlésen vettem részt Rimócon. 
Tájékoztatom továbbá tisztelt Képviselő-társaimat, hogy a 2013. szeptember 24-én és 
október 16-án tartott testületi üléseken hozott határozatok végrehajtására a szükséges 
intézkedéseket megtettük. 
Kérem tájékoztatóm elfogadását! 
Kérdezem, hogy az elhangzottakkal kapcsolatban van-e valakinek kérdése, kiegészíteni 
valója?” 
 
Hozzászóló nem jelentkezett, a képviselő-testület a tájékoztatót tudomásul vette. 
 
 
1.  Előterjesztés a 2014. évi Belsőellenőrzési terv jóváhagyására 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Kéri jegyző urat, adjon rövid tájékoztatást a képviselő-testületnek, hogy mi indokolja a 
belsőellenőrzési terv készítését. 

Dr. Bagó József jegyző 

A költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről szóló 
370/2011.(XII.31.) Korm. rendelet szabályozza az önkormányzatok belsőellenőrzési 
tervének készítését, melyet jóvá kell hagyni a képviselő-testületnek. A terv elsősorban 
arra terjed ki, hogy a cél, illetve az átfogó vizsgálatokat határozza meg, melyeket 
szükségesnek tartunk az önkormányzat intézményeinél, gazdasági társaságainál, a 
közös önkormányzati hivatalnál. Ezek jelentőségét az adja, hogy a 
jogszabályváltozások, a szervezeti átalakulások figyelembevételével az önkormányzat 
tulajdonában lévő gazdasági társaságok és intézmények működését figyelemmel kell 
kísérni, többek között a szabályozottságot, a gazdasági teljesítést, a munkaügyi 
kapcsolatokat.  Inkább a belső ellenőrzés tegyen javaslatokat az esetleges hibák 
orvoslására, minthogy valamilyen külső ellenőrzés kapcsán derüljön fény akármilyen 
szabálytalanságra, aminek nagyobb jogi következményei lehetnek, ezért kerülnek most 
meghatározásra azok a feladatok, melyeket a jövőben szükségesnek tartunk, hogy a 
működést kontrollálni tudjuk. 

Stayer László polgármester 

Köszöni a tájékoztatást. Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, mivel 
a bizottság elnöke nincs jelen, megkéri Juhász Miklós képviselő urat, a bizottság 
tagját, hogy ismertesse véleményüket, javaslatukat. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek az előterjesztést. 
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Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az írásos 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra, és kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
242/2013.(X.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2014. évre vonatkozó 
belsőellenőrzési tervét az alábbiak szerint elfogadja. 

 

Ssz 
Ellenőrzendő 

szervezet 
Ellenőrzendő 

terület 
Ellenőrzés 
típusa 

Ellenőrzés 
várható ideje 

 
  1. 

Szécsényi 
Városüzemeltetési 
Nonprofit Kft. 

A szemétszállítási díj 
nyilvántartásának és a 
kintlévőségek behajtásának 
ellenőrzése 

 
    Cél 

 
2014. 
január 

2. Szécsény és Térsége 
Humánszolgáltató 
Központ  

A normatív támogatás 
elszámolása, gondozási 
naplók vezetése 

Cél 
2014. 

február 

3. Szécsényi AGRO-
HELP Mezőgazdasági 
Oktató, Termelő és 
Értékesítő Nonprofit 
Kft. 

Gyermekétkeztetés, 
hadigondozottak étkeztetése 

Cél 
2014. 

március 

4. Szécsény Város 
Önkormányzata 

Start közmunka program Cél 
2014.  
április 

5. Szécsényi 
Városüzemeltetési 
Nonprofit Kft. 

A társaság gazdálkodásának 
vizsgálata 

Átfogó 
2014.  
június 

6. Szécsényi Közös 
Önkormányzati Hivatal 

Gépjármű használat Cél 
2014. 

augusztus 
7. Szécsényi 

Közművelődési 
Nonprofit Kft. 

A társaság gazdálkodásának 
vizsgálata 

Átfogó 
2014. 

szeptember 

8. Szécsényi Közös 
Önkormányzati Hivatal 

Civil szervezetek 
támogatásának vizsgálata 

Cél 
2014. 

október 
 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős: polgármester 

 
 
2. Tájékoztató a 2013. évi pályázatokról 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 
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Stayer László polgármester 

Az írásos előterjesztést képviselőtársai megkapták, melyben részletes tájékoztatást 
adtunk a megvalósult, elszámolás alatt lévő pályázatokról, valamint a megvalósulás 
alatt lévő, és jelenleg még elbírálás alatt álló pályázatokról 
Csak rövid felsorolásként a már megvalósult pályázatokról: 
- „Civilek háza felújítása” pályázat keretében a Sas utca 1. szám alatti önkormányzati 
ingatlan teljes felújítása valósult meg. A 16.314.335 Ft támogatási összeghez 
4.404.870 Ft önerőt kellett biztosítanunk. A kivitelező az Univerzál Kft. volt, a 
munkákat kiváló minőségben végezték el. 
- Alternatív energiatermelési technológia kiépítése napelemek és tartozékaik 
felépítésével. Ebben a pályázatban az óvoda épületén napelemek felszerelése történt, 
melynek segítségével hosszabb távon az óvoda épületének teljes energiaellátását 
biztosítani tudjuk. A kivitelező Hungarian Solar Kft. képviselője nemrégiben volt 
leellenőrizni a napelemeket, és megállapította 11.000 kWh energiát termeltek a 
napelemek a működési idő alatt, és az óvodaépület ez idő alatt csak valamivel több, 
mint 600 kWh energiát használt el, tehát óriási mennyiségű az az energia, amit 
betáplálunk jelenleg az ÉMÁSZ rendszerébe, és ezt kedvező áron tudjuk majd 
visszavásárolni. Év végén tudunk majd egyenleget vonni, de valószínűleg nagyon 
kedvező lesz a végeredmény. A beruházáshoz 24.586.000 Ft támogatást nyertünk, 
melyhez 6.146.500 Ft önkormányzati önerőt kellett biztosítani. 
- Országos labdarúgó pályaépítési program keretében valósult meg a Magyar úti 
iskolaépület salakos pályájának a helyén egy 20x40 m méretű műfüves pálya. Ezt a 
beruházást a Magyar Labdarúgó Szövetség valósította meg, de a pálya továbbra is az 
önkormányzat tulajdonában marad, az MLSZ 15 évig használati jogot gyakorol.  
- Az EACEA pályázat - Határon innen, határon túl” elnevezéssel szintén megvalósult. 
A pályázat célja három ország: Magyarország, Lengyelország, Szlovákia 
együttműködésének erősítése, turisztikai, közösségi „európai polgárság” fejlesztése 
volt. Ebben a pályázatban 25.000 Eurót nyertünk. A programok lebonyolítását és a 
projekt elszámolását a Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. vállalta. 
- A TÁMOP 3.1.7-11/2 - Referencia-intézményi szerepvállalás megvalósítása a 
szécsényi Cseperedő óvodában elnevezésű pályázaton 2.985.544 Ft-ot nyertünk. 
Ehhez a pályázathoz önerő biztosítására nem volt szükség.  
- A Belügyminisztériumhoz két pályázatot nyújtottunk be. Az egyik a Kossuth út 3. 
szám alatti önkormányzati ingatlan helyreállítására benyújtott vis major pályázat volt, 
melyre 1.709.000 Ft-ot nyertünk el. Az „Itthon vagy – Magyarország, szeretlek” 
programsorozat támogatása 400.000 Ft-ot nyertünk. 
- Az „Informatika a köz szolgálatában 2013.” elnevezésű felhívás keretében sikeresen 
pályáztunk 4 db-os asztali számítógép csomagra a hivatal részére, melyhez 179.000 Ft 
önerőt kellett biztosítanunk. 
- A szeptember 24-i ülésen részletesen beszámoltunk a START- munkaprogram 
időarányos végrehajtásáról. A tervezett hat programelemre összesen 476.340.582 Ft 
támogatást nyertünk el, 11 milliós pályázati önerőt biztosított hozzá önkormányzatunk 
az önkormányzati utak, járdák felújításához. 340 fő foglalkoztatását biztosítjuk ebben 
a programban. 
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Megvalósulás alatt lévő pályázatok: 
- A szociális célú város rehabilitáció pályázat keretében is több cél megvalósítását 
tűztük ki, többek között a tűzoltóság kialakítását, a Rákóczi út 70. és 80. szám alatti 
szociális önkormányzati bérlakások felújítását, szolgáltató iroda létrehozását a a 
Rákóczi út 70. szám alatti önkormányzati ingatlanban. A pályázaton 261.711.392 Ft-ot 
nyert önkormányzatunk, melyhez saját erőt nem kell biztosítani. A beruházást a 
Nógrád Megyei Rendőr- Főkapitánysággal és a Szécsényi Városfejlesztő Nonprofit 
Kft-vel együtt valósítjuk meg. Kivitelező a Út-Garantor Kft. Fort Bau Kft. 
konzorcium. 
- Szintén egy nyertes pályázat Szécsényi agglomeráció szennyvíztisztításának 
fejlesztése, amelynek keretében a szécsényi szennyvíztisztító telep teljes felújítása, 
kapacitásának bővítése fog megtörténni. Az elnyert támogatási összeg 1.058.254.885 
Ft. Ez egy 85 %-os támogatottságú pályázat, viszont további forrásbevonásokkal és 
BM önerő pályázat révén sikerült azt elérni, hogy a beruházásban érintett 
önkormányzatoknak egyetlen fillért sem kell hozzátenni saját erőből. Ez egy óriási 
siker, és igen nagy előrelépés lesz városunk és a környező települések életében is. 
- Ugyancsak egy sikeres pályázat a „Sajátos út az óvodától a munkaerőpiacig Nógrád 
megyében”, melynek az intézményátszervezések következtében most már a 
Klebelsberg Intézményfenntartó Központ a kedvezményezettje. A támogatás teljes 
összege 29.973.324 Ft, melyből az önkormányzatunk által fenntartott Szécsényi 
Cseperedő Óvoda és Bölcsőde 972.690 Ft-ot kap. 
- A Biztos Kezdet Gyerekház működtetésére 8.616.800 Ft-ot kaptunk a 2013-as évre.  
- A szenvedélybetegek közösségi ellátására 8.000.000 Ft-ot kaptunk, míg a 
jelzőrendszeres házi segítségnyújtásra 1.013.038 Ft-ot. 
- A Szociális Földprogram megvalósítása Szécsényben elnevezésű pályázatunkra 
2.928.354 Ft támogatást nyertünk, melyhez önerőt nem kell biztosítani.  
Elbírálás alatt lévő pályázataink: 
- A „Hatékonyságnövelő önkormányzati szervezetfejlesztés Szécsényben” elnevezésű 
ÁROP-os pályázatunkban igényelt támogatási összeg 21.994.000 Ft, a támogatási 
intenzitás 100 %-os. Reméljük, hogy sikeres lesz ez a pályázatunk is. 
- Másik ugyancsak ÁROP-os pályázatunk a „Közigazgatás-Ifjúság-Partnerség” 
elnevezést viseli. Az igényelt támogatási összeg 19.996.800 Ft, és szintén nem kell 
hozzá önerőt biztosítani, mivel 100 %-os támogatottságú. Ebben a programban civil 
szervezetekkel szeretnénk együttműködni, és Együttműködési Ifjúsági Cselekvési 
programtervet szeretnénk kidolgozni.  
- A Települési szilárdhulladék-gazdálkodási rendszerek eszközparkjának fejlesztésére 
benyújtott KEOP-os pályázat Szécsény, Hollókő és Nógrádsipek településen jelenleg 
is közösen működtetett hulladékgazdálkodási rendszer fejlesztését tűzte ki célul. A 
beruházó a Szécsény Kistérségi Hulladékgazdálkodási Konzorcium lesz. A 
megpályázott összeg 246.409.433 Ft, melyhez a három önkormányzat részéről, 
lakosságszám arányosan, összesen 12.968.917 Ft önerőt kell biztosítani.  
- Elbírálás alatt áll a „Számítógép a mindennapi társ 6” pályázatunk is, melyben 4 db-
os asztali számítógép csomagra pályáztunk, az önerő összege 179.000 Ft. 
- Most három év működési költségeire lehet pályázni a „Biztos Kezdet Gyerekházak 
2014-2016” elnevezésű pályázatban. Az igényelt támogatási összeg 20.016.000 Ft, 
100 %-os támogatási intenzitású pályázatról van szó.  
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Tartaléklistán lévő pályázat: 
- Egy ilyen pályázatunk van, amely a pösténypusztai orvosi rendelő felújítására 
vonatkozik. A megpályázott összeg 16.968.449 Ft, önerőt nem kell biztosítani. Ezt a 
pályázatot támogatásra érdemesnek ítélte az elbíráló szervezet, azonban a forráskeret 
kimerülése miatt a projekt egyelőre tartaléklistára került. Bízunk benne, hogy 2014-
2020 időszakban megvalósítható lesz ez a tervezett beruházásunk is. 
Kérdezi képviselőtársait, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele az előterjesztéssel 
összefüggésben. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Javasolja, hogy ezek a pályázatok a város honlapján is kerüljenek közzétételre. 

Stayer László polgármester 

Valóban volt az utóbbi időben egy kis elmaradás e téren, de már felkerült a honlapra a 
pályázatok listája. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, kéri a tájékoztató tudomásulvételét. 
 
A képviselő-testület a 2013. évi pályázatokról szóló tájékoztatót tudomásul vette. 
 
 
3.  Előterjesztés az ÉMOP-3.1.1-12-2013-0008 „Társadalmi reintegráció 

Szécsényben” című projekt keretében Szolgáltatói szerződések megkötéséhez 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A „Társadalmi reintegráció Szécsényben” című, szociális célú város-rehabilitációs 
projektünk végrehajtása során szükséges legkésőbb 2013. október 31-ig az alábbi 
szolgáltatói tevékenységek vonatkozásában a megbízási szerződések megkötése: 
- Nyilvánosság biztosítása pályázati követelményeknek megfelelően 
- Műemlékvédelmi szakfelügyelet teljes körű ellátása 
- „Egyenlő esély” hátrányos helyzetű gyerekek iskolai felzárkózását elősegítő program 
megvalósítása 
- „Mindig van kiút” - Önismeret és személyiségfejlesztés a társadalom perifériájára 
szorult emberek számára – képzési program” megvalósítása 
Ezekre a szolgáltatói tevékenységekre három-három ajánlatot kértünk be. Az írásos 
előterjesztés részletesen tartalmazza a megadott határidőig beérkezett ajánlatokat, 
melyekből a legkedvezőbb ajánlatok elfogadását javasolja. 
A pályázat pénzügyi elszámolási szabályai alapján a „Szolgáltató iroda 
működtetetése” feladatra nem volt szükséges három ajánlat bekérése, ezért a pályázati 
költségvetésnek megfelelően ezt a feladatot az önkormányzat százszázalékos 
tulajdonában lévő Szécsényi Városfejlesztő Kft. fogja ellátni 904.000 Ft + áfa 
értékben. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 
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Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag javasolta a képviselő-
testületnek a határozati javaslat elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az írásos 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra, és kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
243/2013.(X.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az ÉMOP-3.1.1-12 -
2013-0008 „Társadalmi reintegráció Szécsényben” című nyertes projekt 
megvalósításához kapcsolódó az alábbi tevékenységekre vonatkozó 
legkedvezőbb árajánlatokat fogadja el: 
  

Tevékenység Kiválasztott vállalkozó Szerződés 
összege 

Nyilvánosság biztosítása pályázati 
követelményeknek megfelelően 

Szécsényi 
Városfejlesztő Kft. 

1.800.000 Ft 
+ ÁFA 

Műemlékvédelmi szakfelügyelet 
teljes körű ellátása 

KRF Fejlesztési Zrt. 
(Salgótarján,  

Alkotmány út 18.) 

3.000.000 Ft 
+ ÁFA 

„Egyenlő esély” hátrányos helyzetű 
gyerekek iskolai felzárkózását 
elősegítő program megvalósítása 

Bolgárné Jónás Anita 
(Szécsény, Liget út 2.) 

1.092.000 Ft 
+ ÁFA 

„Mindig van kiút” - Önismeret és 
személyiségfejlesztés a társadalom 
perifériájára szorult emberek 
számára – képzési program” 
megvalósítása 

Harmóniában a Világgal 
Mentálhigiénés 

Közhasznú Egyesület 
(Szécsény, Borjúpást út 3.) 

1.696.000 Ft 
+ ÁFA 

„Szolgáltató iroda működtetetése” 
feladatainak ellátását, 

Szécsényi 
Városfejlesztő Kft. 

904.000 Ft 
+ÁFA 

 
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megbízási 
szerződések megkötésére a kiválasztott vállalkozókkal. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 
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4. Beszámoló a Szociális Bizottság éves munkájáról  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Juhász Miklós bizottsági elnök 

 

Stayer László polgármester 

Átadja a szót az előterjesztőnek. 

Juhász Miklós képviselő, a Szociális Bizottság elnöke 

A bizottság munkáját mindig a hatályos jogszabályok alapján látja el. Ebben az évben 
a szociális ellátásokra összesen 4.400 E Ft forint volt tervezve, átmeneti segélyre 2.000 
E Ft, temetési segélyre 400 E Ft és adósságkezelési szolgáltatásra 2.000 E Ft. Az 
átmeneti segélyre szánt összeg felhasználására nagyrészt már sorkerült, a felhasználás 
93,25 %-os. Ennek oka egyrészt az elhúzódó téli időjárás az év elején, hiszen még 
márciusban is esett a hó, ezért az év első szakaszában sok segélykérelem érkezett. Volt 
olyan bizottsági ülés, ahol nyolcvan kérelmet kellett elbírálni. A bizottság a 
beszámolási időszakban összesen 410 határozatot hozott, és minden esetben alaposan 
megvizsgálták a kérelmezők életkörülményeit a döntéshozatal előtt. A döntések 
előkészítésében a hivatal szociális ügyintézői segítik a bizottság munkáját, akik az 
ügyfeleket is korrektül tájékoztatják a hatályos szabályokról. Kéri a tisztelt Képviselő-
testületet a bizottság beszámolójának elfogadására! 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság egész évi munkáját, amely egyáltalán nem mondható 
könnyűnek. Javasolja a beszámoló elfogadását. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, 
ismerteti a határozati javaslatot a következők szerint: 
„Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta az átruházott 
hatáskörben döntést hozó Szociális Bizottságnak 2013. novembertől - 2013. októberig 
terjedő időszakra vonatkozó munkájáról készült beszámolót, és azt az előterjesztésnek 
megfelelően elfogadja. A képviselő-testület megköszöni a bizottság tagjainak áldozatos 
munkáját.” 
Kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
244/2013.(X.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta az 
átruházott hatáskörben döntést hozó Szociális Bizottságnak 2013. 
novembertől - 2013. októberig terjedő időszakra vonatkozó 
munkájáról készült beszámolót, és azt az előterjesztésnek megfelelően 
elfogadja. A képviselő-testület megköszöni a bizottság tagjainak 
áldozatos munkáját. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
5. Előterjesztés a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. üzleti tervének 

módosítása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztők:  Stayer László polgármester 

       Velenczei Norbert ügyvezető  

Stayer László polgármester 

Üdvözli az ülésen megjelent Velenczei Norbert ügyvezető urat, aki két napirendnél is 
előterjesztő lesz. 
Szeptember 1-jétől megkezdte működését a Páter Bárkányi János Katolikus Óvoda, 
Általános Iskola és Gimnázium, melynek fenntartója és működtetője a Váci 
Egyházmegye. Ez a Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. 2013. évi üzleti tervét 
a takarítás kapcsán érinti. Továbbra is a Kft. végzi a takarítást a Magyar út 15. szám 
alatti iskolaépületben, de most már nem önkormányzatunknak kell fizetni, hanem a 
katolikus intézmény fenntartójának, emiatt vált szükségessé a Kft. 2013. évi üzleti 
tervének módosítása. A Kft. ügyvezetője az előterjesztést elkészítette, amely 
megküldésre került képviselőtársainak. A javaslat szerint 1.398.200 Ft-tal csökken 
éves szinten a Kft-nek átadandó működési támogatás összege, ezért a finanszírozási 
szerződést is módosítani kell. 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft 

Tájékoztatásul elmondja, hogy a társaság felügyelőbizottsága is megtárgyalta az üzleti 
terv módosítását, és egyhangú döntésével támogatta azt. 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek az előterjesztést. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi képviselőtársait, van-e valakinek kérdése, 
észrevétele. 

Varga Béla képviselő 

Többször szorgalmazta az idei testületi üléseken is, hogy a város cégei vállalkozzanak, 
bevételt termeljenek, és ennek függvényében a város költségvetését könnyítsék. Most 
örömmel állapíthatja meg, hogy ez így történt, hiszen az üzleti terv módosítására 
vonatkozó javaslatban most először van olyan, hogy az önkormányzatnak kevesebb 
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pénzt kell adnia a cégei működéséhez támogatásként. Köszönhető ez annak, hogy 
ezzel a bevétellel az önkormányzat cége a saját eredményét emelte, így az erre az évre 
előirányzott önkormányzati támogatást sikerült 1.398.200 Ft-tal csökkenteni. Meg kell 
még említenie, hogy a visszajelzések alapján, az intézményekben javult az étkezés 
színvonala, ami annyit jelent, hogy finomabbak az ételek, háziasabbak, és ezt 
szerencsére számadatokkal is alá lehet támasztani, mert az idei évben már komplett 
osztályok is igénybe vették a szolgáltatást, ami igazán örömteli. Az alapanyag 
beszerzésnél is házias, helyi termelőktől beszerzett alapanyagot is beépítenek az 
ellátásba. Külön öröm számunkra, hogy a Start-munkaprogram keretén belül 
megtermelt zöldségeket is fel tudják használni az étkeztetés ellátása során, amely 
szintén megtakarítást fog eredményezni, és remélhetőleg még kevesebb 
önkormányzati finanszírozással fognak tudni működni ezek a gazdasági társaságok.  

Stayer László polgármester 

Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az írásos előterjesztésben megfogalmazott 
határozati javaslatot bocsátja szavazásra, és kéri, aki elfogadja, igennel és 
kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
245/2013.(X.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete jóváhagyja a 
Szécsényi Városüzemeltetési Nonprofit Kft. üzleti tervének 
módosítását, mely alapján az önkormányzati támogatás összege 2013. 
évben 25.076.700.- Ft. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a finanszírozási 
szerződés módosításának aláírására. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Stayer László polgármester 

 
 
6. Előterjesztés a Szécsényi Agro-Help Nonprofit Kft. üzleti tervének 

módosítására 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztők:  Stayer László polgármester 

       Velenczei Norbert ügyvezető  
 

Stayer László polgármester 

Az egyházi iskola szeptemberi indítása az Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit Kft. 
2013. évi üzleti tervét is érinti az intézményi étkeztetés kapcsán, mivel az ott tanuló 
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gyermekek étkeztetését a Váci Egyházmegye fizeti. Emiatt 8.406.300 Ft-tal csökken 
éves szinten a Kft-nek önkormányzat által átadandó működési támogatás összege. 
Ennek megfelelően készítette el az ügyvezető igazgató úr a Kft. módosított üzleti 
tervét. 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit Kft. 

Tájékoztatásul elmondja, hogy a társaság felügyelőbizottsága is megtárgyalta az üzleti 
terv módosítását, és egyhangúlag elfogadta azt. 

Stayer László polgármester 

Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-
testületnek az előterjesztést. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele. 

Velenczei Norbert ügyvezető igazgató, Szécsényi AGRO-HELP Nonprofit Kft. 

Hogyha a konyhán szükségessé válik a fejlesztés, kéri a képviselő-testület 
hozzájárulását ahhoz. 

Stayer László polgármester 

A képviselő-testület természetesen támogatni fogja a szükséges fejlesztések 
megvalósítását. Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az írásos előterjesztésben 
megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra, és kéri, aki elfogadja, 
igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
246/2013.(X.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete jóváhagyja a 
Szécsényi Agro-Help Nonprofit Kft. üzleti tervének módosítását, mely 
alapján az önkormányzati támogatás összege 2013. évben 
16.470.800.- Ft. 
 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a finanszírozási 
szerződés módosításának aláírására. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Stayer László polgármester 
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7.  Előterjesztés a Szécsényi Járási Hivatal kormányablak kialakításával 
kapcsolatos építési, átalakítási munkálatokhoz való hozzájárulásról  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Már több alkalommal tárgyalt már a testület a járási hivatal kapcsolatos előterjesztést. 
Most a Nógrád Megyei Kormányhivatal kormánymegbízottja tulajdonosi hozzájáruló 
nyilatkozat aláírását kérte a városháza épületében kialakítandó járási kormányablak 
kiépítéséhez, az építési, átalakítási munkálatok elvégzéséhez. A megyében elsőként 
városunkban fogják kialakítani ezt a kormányablakot. A kérelemhez csatolták egy CD 
lemezen az építési engedélyt, a műszaki leírásokat és látványtervet is. Reméli, 
képviselőtársainak sikerült mindent áttanulmányozni. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal támogatásra javasolta a képviselő-
testületnek az előterjesztést. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, észrevétele 
az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Őze János városi főépítész 

Részletesen átnézte a terveket, és két-három dologra szeretné felhívni a figyelmet.  
A helyszínrajzon a Rákóczi úti főbejáratig akadálymentes vezetősáv kialakítása van 
jelölve. Tudomása szerint az akadálymentes sáv burkolatbeli jelölése fölösleges, mivel 
a városháza akadálymentesítése nem a főbejáraton történik, hanem a hátsó bejáraton, 
ezért fölösleges az öt éve megépített burkolatot felbontani.  
A belső kialakításnál a Rákóczi út felőli ablakok változatlanul maradnak a belső „vas-
spalétok”-kal együtt, mely az 1905-ben épült, helyi védettségű Városházán, a helyi 
lakatos mesterek munkáját dicséri.  
A lépcsőházból megnyitandó ügyfélmosdó ajtaja a régi ajtónyílás helyére kerül 
beépítésre, melynek körvonala a falsíkon látható. Felhívja a figyelmet arra, hogy az 
ajtó és tokszerkezet kialakítása alkalmazkodjon a hasonló méretű beépített ajtókéhoz. 
A benyújtott látványterv alapján úgy érzi, hogy a tervezett átalakítási munkák nem 
zavarnak be a külső, udvari és utcai homlokzatok összhangjába.  
Kéri, hogy a kivitelezés során fokozott figyelemmel legyenek a város egyik 
legfontosabb épületének megvédésére.  

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

Örömét fejezi ki, hogy a megyében elsőként Szécsényben kerül sor a kormányablak 
kialakítására. Ha most pozitív döntést születik, az átalakítási munkák november 
közepén megkezdődnek és várhatóan 2014 februárjában be is fejeződnek, és 
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megkezdheti működését a kormányablak. Ez azért lesz jó a város és a járási 
települések lakosainak, mert közel kétezer ügyet tudnak majd itt intézni. Például, ha 
valakinek tulajdoni lapra van szüksége, akkor már nem kell Balassagyarmatra 
beutaznia, hanem megteheti itt a kormányablaknál is. Vagy például, ha a TB-től, vagy 
az Államkincstártól van szüksége valamilyen igazolásra, vagy bármilyen beadványa 
van, akkor azt itt szintén megteheti, mert a kormányablakokon keresztül fogják 
továbbítani. Bízik benne, hogy nagyon hatékony munkát tudnak majd itt végezni. 

Stayer László polgármester 

Azt még hozzáteszi, hogy a kormányablak kialakítása önkormányzatunknak 
semminemű kötelezettséget nem jelent, erre ígéretet is kaptunk.  
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
megfogalmazott határozati javaslatot, és kéri, aki elfogadja, igennel és kézfenntartással 
jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
247/2013.(X.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a 
Járási Kormányablak építési, átalakítási munkálatok eljárásának 
megindításához kért tulajdonosi hozzájáruló nyilatkozattal kapcsolatos 
előterjesztést és hozzájárul a Szécsényi Városháza épületének bal 
szárnyában a kormányablak akadálymentesítésével összefüggő, a 
terveknek megfelelő építési, átalakítási munkák elvégzéséhez.  
 

A Képviselő-testület a hozzájárulás feltételeként meghatározza, hogy a 
munkálatokkal kapcsolatos valamennyi költséget a Nógrád Megyei 
Kormányhivatalnak kell finanszírozni, így Szécsény Város 
Önkormányzatának, illetve a Szécsényi Közös Önkormányzati 
Hivatalnak semminemű költsége nem merülhet fel.  
 

A Képviselő-testület felhívja a jegyző figyelmét, hogy az átalakítás 
ideje alatt a Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatalban a zavartalan 
ügyfélfogadás biztosításáról gondoskodjon. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az e határozat 
mellékletét képező tulajdonosi hozzájáruló nyilatkozat aláírására.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

A határozat mellékelte: 
Tulajdonosi hozzájáruló nyilatkozat 

Alulírott Stayer László polgármester Szécsény Város Önkormányzata 
nevében hozzájárulásomat adom ahhoz, hogy a Nógrád Megyei 
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Kormányhivatal – a TIOP 3.3.1/A-12/2-2013-0004. kódszámú „A Nógrád 
megyei akadálymentes kormányablakok kialakítása” című projekt 
projektgazdája – a szécsényi Városháza épületének földszinti balszárnyában 
a kormányablak akadálymentesítésével összefüggő, a terveknek megfelelő 
építési, átalakítási munkákat elvégeztesse.  
A Nógrád Megyei Kormányhivatal megállapodás alapján a Szécsény, 
Rákóczi út 84. szám alatti, 1291 helyrajzi számú, Városháza megnevezésű 
ingatlan meghatározott földszinti helyiségeinek ingyenes használatára 
jogosult. 
A hozzájárulás feltételeként meghatározom, hogy az átalakítást teljes 
mértékben a Nógrád Megyei Kormányhivatal finanszírozza részben TIOP, 
részben hazai forrásból, tehát Szécsény Város Önkormányzatának, illetve a 
Szécsényi Közös Önkormányzati Hivatalnak semminemű költsége nem fog 
felmerülni.  
 
Szécsény, 2013. október hó …. nap 
 

 _______________________ 
Stayer László 
 polgármester 

Szécsény Város Önkormányzata, mint  
tulajdonos nevében 

 
 
8. Egyebek 
8.1.  Szécsényi Hírek önkormányzati újság megjelentetésére szerződés megkötése 

a Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft-vel  
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A lakosok írott sajtó útján történő rendszeres tájékoztatása érdekében, a képviselő-
testület 2012. november 5-i döntését követően, a Palóc Press Kft-vel kötöttünk 
szerződést, azonban az utóbbi időben a helyi újság kiadásával kapcsolatosan gondjaink 
támadtak. A cikkeket hiába készítettük elő, a nyomtatott sajtó kiadására nem került 
sor, mivel a vállalkozó a szerződésben megállapított 140.000 Ft/megjelenés összegű 
anyagi juttatást kevesellte. A lakosok joggal hiányolják a helyi újságot, és mi 
mindenképp megoldást szerettünk volna keresni arra, hogy az önkormányzati hírekről 
tájékoztassuk őket. A Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft. vállalná az újság 
elkészítését, amely 8 oldalasra van tervezve, és csak a hivatal, az önkormányzat és 
intézményei, illetve cégei kapnának megjelenési lehetőséget benne, és természetesen a 
két településrész híreiről és eseményeiről is tudósítanánk. Az újság neve „Szécsényi 
Hírek” lesz, első alkalommal november második felében jelenne meg. A vállalkozói 
díj, a korábbi szerződéshez hasonlóan, havi bruttó 140.000 Ft lenne. Ehhez kéri 
képviselőtársai támogatását. Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, véleménye az 
előterjesztéssel kapcsolatban. 
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Varga Béla képviselő 

Kérdése, hogy havonta jelenne meg ez az újság. 

Stayer László polgármester 

Igen, és mint mondta kizárólag információs újság lenne nyolc oldalon. Annyit szeretne 
még hozzátenni, mivel korábban többször volt panasz a terjesztéssel kapcsolatban, 
hogy nem kapta meg mindenki az újságot, ezért az önkormányzat saját dolgozóival 
tervezzük kihordatni. Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, az írásos 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra. Kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
248/2013.(X.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a lakosság 
széleskörű tájékoztatása érdekében 2013. november 1-től a Szécsényi 
Hírek című havilap megjelenésére a határozat melléklete szerint a 
Szécsényi Közművelődési Nonprofit Kft-vel (képviseli: Garamvölgyi 
Andrea) vállalkozói szerződést köt. A vállalkozói díjat havi 140.000,- 
Ft-ban állapítja meg, mely magába foglalja a havilap készítését, 
szerkesztését, nyomdai munkáit és a terjesztését.  
 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a vállalkozói 
szerződés aláírására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Stayer László polgármester  

A határozat melléklete a jegyzőkönyv 1.sz. melléklete 

 
8.2. Páter Bárkányi János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium 

épület helyiségeinek tanórán kívüli használatához tulajdonosi hozzájárulás 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

A Páter Bárkányi János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium Igazgatója 
2013. október 25-én kelt levelében azzal a kéréssel fordult önkormányzatunkhoz, hogy 
a használatukban lévő iskolai épületben található tornaterem, tantermek, aula, valamint 
az óvoda épületében található tornaszoba és só-szoba tanórán kívüli bérbeadásához 
járuljunk hozzá. Az Önkormányzat és a Váci Egyházmegye között 2012. szeptember 
27-én kelt Használati szerződés 7. pontja kimondja, hogy a tanórán kívüli 
hasznosításhoz előzetes írásbeli hozzájárulást kell kérni a tulajdonostól. Mivel az 
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intézmény a befolyt bérleti díjakat az állagmegóvásra, a nevelés-oktatás színvonalának 
javítására és eszközfejlesztésre kívánja fordítani, javasolja a hozzájárulás megadását. 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással javasolta a képviselő-
testületnek a határozati javaslat elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az írásos 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra, és kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
249/2013.(X.29.) határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Páter 
Bárkányi János Katolikus Óvoda, Általános Iskola és Gimnázium 
használatában lévő Szécsény, Magyar út 13-15. szám alatti ingatlan 
helyiségeinek nevelési-, illetve tanítási időn kívüli bérbeadásához 
hozzájárul, melynek bevételét az intézmény oktatási-nevelési 
színvonalának javítására, eszközfejlesztésére, illetve az ingatlan 
állagmegóvására kell fordítani.  
A Képviselő-testület felhívja a Polgármester figyelmét, hogy a 
döntésről a Páter Bárkányi János Katolikus Óvoda, Általános Iskola 
Igazgatóját értesítse ki. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
8.3. A Biztos Kezdet Gyerekházak működtetésére vonatkozó támogatási kérelem 

benyújtása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Stayer László polgármester 

 

Stayer László polgármester 

Megjelent az emberi erőforrások miniszterének pályázata a Biztos Kezdet 
Gyerekházak támogatásáról. A pályázati kiírás alapján az uniós társfinanszírozással 
kialakított, projektjüket befejező Biztos Kezdet Gyerekházak további 3 éves 
időtartamra 2014. január 01-től 2016. december 31-ig történő működtetésére lehet 



 19 

támogatást igényelni. A 19/2013.(III.5.) EMMI rendelet értelmében csak a jelenleg is 
Gyerekházakat működtető önkormányzatok nyújthatnak be támogatási kérelmet. 
Önkormányzatunk évi 6,2 millió forintos támogatási összeget igényelhet, melyhez 
saját erőt nem kell biztosítani.  
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri a bizottság javaslatának 
ismertetését. 

Juhász Miklós képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag javasolta a képviselő-
testületnek a határozati javaslat elfogadását. 

Stayer László polgármester 

Megköszöni a bizottság javaslatát. Mivel hozzászóló nem jelentkezett, az írásos 
előterjesztésben megfogalmazott határozati javaslatot bocsátja szavazásra, és kéri, aki 
elfogadja, igennel és kézfenntartással jelezze. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 6 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
250/2013.(X.29.) határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az emberi 
erőforrások miniszterének, a Biztos Kezdet Gyerekházak támogatására 
kiírt pályázatára támogatási kérelmet nyújt be 20.016.000,- Ft 
összegre.  
2. A képviselő-testület vállalja a Manóvár Gyerekház (címe: 
Szécsény, Rákóczi út 41.) működtetését a 19/2013.(III.5.) EMMI 
rendeletben előírt szabályok alapján 2014. január 01-jétől 2016. 
december 31-ig. 
3. Az önkormányzat a Gyerekház működtetésének érdekében a 
Magyar Szegénységellenes Alapítvánnyal szerződést köt, az 
Alapítvány tulajdonában lévő, a Gyerekház működéséhez szükséges 
eszközök önkormányzat által történő térítésmentes használatára. 
 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a támogatási 
kérelem benyújtására, és a használati szerződés aláírására. 
 

Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
8.4. Képviselői kérdések, észrevételek 

Stayer László polgármester 

Szót ad Smelkó István képviselő úrnak, aki az ülés elején jelezte, hogy egyebekben 
szólni kíván. 
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Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Kérdezi, hogy miért nincsenek itt a testületi ülésen az intézmények és a cégek vezetői, 
hogyha kérdést szeretne feltenni feléjük, akkor megtehesse. 

Stayer László polgármester 

Nem tartja szükségesnek, hogy az intézményvezetők vagy a gazdasági társaságok 
vezetői végigüljék a testületi üléseket akkor is, ha nincs olyan napirend, ami érintené 
őket. Az javasolja, hogyha képviselőtársainak olyan kérdése van, amit nekik 
szeretnének feltenni, akkor azt jelezzék előre, és meghívjuk az érintettet a testületi 
ülésre. 

Dr. Harikné dr. Havasi Beáta alpolgármester 

A polgármester úr által javasolt megoldást jónak tartja. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

A másik, amit lakossági bejelentés alapján szeretne tolmácsolni, hogy újra nagy 
reneszánszát éli a szemetelés városunkban, főleg a külső helyeken, és azokat az 
illegális szemétlerakókat, amiket az elmúlt hónapokban sikerült megszüntetnünk, most 
újra elkezdik használni. Erre jött a megkeresés, hogy önkormányzatunk tegyen 
valamit, mert már olyan méreteket öltött például a Herminán, vagy a szennyvíztelep 
felé vezető út mellett, hogy közegészségügyi szempontokat is felvethet. 

Stayer László polgármester 

Valóban nagyon komoly probléma, hogy a Herminára megint elkezdték kihordani a 
szemetet, és ez ügyben szeretnénk nagyon határozott lépéseket tenni, elsősorban a 
megelőzés terén. Szeretnénk a bekötő út környékére egy rendszámfelismerő kamerát 
kihelyezni. És nemcsak oda, mert hosszabb távon abban gondolkodunk, hogy a város 
helységnév tábláinál és a pösténypusztai hídnál is szeretnénk ilyen rendszámfelismerő 
kamerákat kihelyezni. Ez nagy előrelépést jelentene egyrészt a megelőzésben, 
valamint ha arra kerül sor, a megfelelő büntetések kiszabásakor is.  

Varga Béla képviselő 

Sajnos nemcsak most, hanem az előző ciklusban is mindig felvetődő probléma volt az 
illegális szemétlerakó helyek felszámolása. Véleménye szerint lehetne alapozni a 
lakosság segítségére is, hiszen a mostani digitális világban, ha bárki egy 
mobiltelefonnal készít egy felvételt, és eljuttatja hozzánk, akkor megkönnyítheti az 
intézkedésre jogosultak munkáját, és mindenki megelégedésére szolgál, ha sikerül 
ezeket az illegális hulladéklerakókat megszüntetni. 

Stayer László polgármester 

Azt még elmondja, hogy a fejlesztési tervekben nemcsak a rendszámfelismerő 
kamerák kihelyezés szerepel, hanem a térfigyelő kamerarendszer fejlesztése is a város 
frekventált helyein. Szintén nagyon fontosnak tartja és számít is a lakosság 
együttműködő segítségére. 
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Egyetért azzal, hogy a lakosok segítsége sokat számítana ebben az ügyben.  
Lakossági jelzés volt az is, hogy az avarégetéssel gond van városunkban. 

Smelkó István képviselő, az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottság elnöke 

Az a gond, hogy az avarégetési rendet nem tartja be a lakosság. 

Stayer László polgármester 

Véleménye szerint az időhatárokat kijjebb kellene tolni, a helyi rendeletben más 
időpontok meghatározására lenne szükség. A legjobb megoldás persze az lenne, ha a 
kerti hulladék égetése helyett a lakosok a zöldhulladéknak kihelyezett konténert 
használnák.  
 
Mint az ülés elején jelezte, a lakásbérleti ügyek megtárgyalására zárt ülésen kerül sor, 
ezért a napirendek megtárgyalása után a nyílt ülést bezárja (1530 órakor).  
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 
 
 
 
 

Stayer László  
polgármester 

Dr. Bagó József 
jegyző 

 
 
 
 
 
 
 
 


